
Verslag ALV dinsdag 26 maart 2024 
  
Aanwezig waren: Ted Hartman (voorzitter), Han van Elk (vice-voorzitter), Jack van Soest 
(secretaris), Kees Borsboom (penningmeester), Michel Caree (lid), Tineke van der Hoek (lid), 
Nina Meulendijk (lid), Bert van Nieuwenhuizen (aspirant voorzitter), Marcel Sloot (aspirant 
bestuurslid) en Chiel Harte (aspirant bestuurslid) en 35 leden. 
Met bericht afwezig: Arnold van Wezel. 

1.	 Opening door onze voorzitter de heer Ted Hartman

	 Ted Hartman opent de vergadering en heet eenieder van harte welkom, met name 

ons erelid Jan Anderson. 
	  
2.	 Mededelingen

	 Voor onze vereniging was het een vrij rustig jaar, maar niet voor Vlaardingen met de 

viering van 750 jaar stadsrechten! Die viering trok ook extra bezoekers naar de 
Waag. Onze dank gaan uit naar de vele vrijwilligers die de Waag bemenst hebben. 

	 Het Jaarboek 2023 is zeer geslaagd en ziet er prachtig uit. We hebben al veel extra 
bestellingen mogen ontvangen. 

	 Het experiment met het zelf bezorgen van het Jaarboek is zeer succesvol verlopen. 
met veel dank aan Nina en de kleine 30 vrijwilligers.  

	 Ja, dit verliep zo succesvol, dan we vanaf dit jaar ook het Tijd-Schrift in Vlaardingen 
gaan bezorgen. Afgezien van het feit dat het de binding met de vereniging versterkt, 
is het ook financieel erg gunstig. 

	 De Commissie Stad & Monument heeft een tijd stilgelegen vanwege het vertrek van 
Marloes Veringa naar haar geboortestad Utrecht. Middels de nieuwe 
monumentenambtenaar Carla Lensen is het contact weer hersteld. Zij stelde voor 
elke 2 weken te vergaderen en heeft ook al een lijstje opgesteld van zes 
monumenten waar ze meer over wil weten. Wij denken dat onze vereniging haar veel 
input kan geven. 

	 De contacten met de zusterverenigingen uit Schiedam en Maassluis zijn we aan het 
aanhalen en daar gaan we mee door. Ook om gezamenlijk activiteiten te organiseren 
zoals lezingen enz.  

	 We hebben contact met het nieuwe bestuur van de Vrienden van Museum 
Vlaardingen. Na hun ALV praten we verder en hopen de samenwerking uit te kunnen 
breiden. Mogelijk een combinatie c.q. samenvoeging van onze publicaties. 

	 We zijn ook in gesprek met Helinium om bijvoorbeeld samen lezingen te organiseren. 
	 Voorzitter Ted Hartman was betrokken bij de ontwikkeling van de Canon van 

Vlaardingen, die inmiddels uit 30 vensters bestaat. Om de week wordt er een venster 
besproken in Nieuwsblad Vlaardingen. Er wordt ook materiaal ontwikkeld voor de 
basis- en middelbare scholen. 

	 Jan Anderson maakt van punt 2 gebruik om een boekje van hem en Hans Bakker 
onder de aandacht te brengen over fotografie en klederdrachten. De prijs bedraagt 
slechts € 3,50! 

	 Guus de Ruiter van de werkgroep Emaus doet een oproep om te helpen bij het 
herstel van de 207(!) graven in vak P, die door een omgewaaide linde zijn vernield. De 
gemeente heeft inmiddels niet alleen deze linde afgevoerd, maar nog twee andere 
linden verwijderd die in slechte conditie verkeerden. Hierdoor is vak P nu licht en 
open, waardoor de vernielingen nog meer opvallen. De werkgroep gaat in eerste 



instantie de gemeente vragen om financiële steun. Later mogelijk een aanvraag bij 
het Fonds Schiedam-Vlaardingen e.o. 

3.	 Ingekomen stukken	  
	 We ontvingen van zusterverenigingen jaarboeken en tijdschriften en ook veel e-mail 

om lezingen en ALV’s bij te wonen. 
	 Verder ontvingen we het jaarverslag van de Werkgroep Begraafplaats Emaus, veel 

dank voor dit prachtig doorwrochte verslag! 
  
4.	 Notulen Algemene Ledenvergadering van 28 maart 2023

	 Inhoudelijk 
	 Punt 3: Hofstadboerderij moet Hoogstadboerderij zijn. 
	 Punt 4 Met dankzegging aan Eric van Rongen, moet zijn Arie Ouwendijk. 
	 N.a.v. De Waag mogen we waarschijnlijk blijven gebruiken. De gemeente wil graag 

overleg met ons. 
  
5.	 Jaarverslag 2023

	 Inhoudelijk  Akkoord 
	 N.a.v. Ted heeft nog niet gesproken met de burgemeester om hem te vragen lid te 

worden van onze vereniging. Onze nieuwe voorzitter Bert van Nieuwenhuizen - die 
de burgemeester met Bert aanspreekt - onderneemt actie. 

  
6.	 Financieel verslag 2023 en de begroting voor 2024

	 Het jaar 2023 was financieel geen feest. Het uiteindelijke tekort bedroeg € 6700 en 

dat was wel minder dan verwacht door het zelf bezorgen van de Jaarboeken. 
	 Door dit jaar Jaarboeken én Tijd-Schriften zelf te bezorgen is de begroting over 2023 

min of meer in evenwicht. 
	 Er wordt elk jaar € 1000 gereserveerd voor het komend jubileum. Onze reserves zijn 

geslonken van € 40.000 acht jaar geleden tot € 19.000 nu. Wel prettig dat we nu niet 
verder interen. In de bestemmingsreserve zit het ‘potje van Guus’ en ‘historische 
publicaties’. Moeten we die laatste laten vrijvallen? We zijn trouwens blij met de 
donaties! Zie verder de financiële bijlagen. 

	 Kees deelt mee dat hij zich in 2025 niet herkiesbaar stelt. 
  
7.	 Verslag kascontrolecommissie en benoeming van een nieuwe 

kascontrolecommissie.

	 De kascommissie bemenst door Els van Dijk (reserve, maar zij verving Arnold van 

Wezel) en Arie Ouwendijk heeft de verslaglegging over het boekjaar 2023 geheel in 
orde bevonden. 

	 Arie heeft twee jaar de kascommissie bemenst en treedt dus nu terug, dank! Els was 
reservelid en het is nu haar eerste jaar als lid. Arnold van Wezel gaat zijn tweede jaar 
in. Mar van den Arend wordt reservelid. 

8. 	 Decharge van het bestuur

	 Met applaus verlenen de aanwezige leden het bestuur decharge. 



9.        	 Samenstelling bestuur 

	 Ted Hartman stopt dit jaar met zijn voorzitterschap maar blijft wel in het bestuur om 

te zorgen voor een goede overdracht aan Bert van Nieuwenhuizen. Een overdracht 
die hij zelf door omstandigheden niet had. Bert wordt onder applaus tot voorzitter 
benoemd. Het bestuur is blij dat de vergadering akkoord is met zijn benoeming. Bert 
is heel goed ingevoerd in het Vlaardingse, iets dat ons als vereniging alleen maar 
voordeel kan opleveren. 

	 Ted bedankt iedereen hartelijk voor de zeer prettige samenwerking, ook Jack van 
Soest omdat hij 2 jaar geleden ook maar in het diepe is gegooid als secretaris en 
daarnaast de website en de ledenadministratie doet. 

	 En niet te vergeten alle commissieleden die hun vrije tijd ter beschikking stellen. Ted 
bedankt ook zijn medebestuursleden en benadrukt de prettige sfeer binnen het 
bestuur. Ted vond het een eer om voorzitter van de HVV te mogen is blij Bert van 
Nieuwenhuizen te mogen introduceren als nieuwe voorzitter.  

	 Bert is een geboren en getogen Vlaardingen. Nadat hij de politiek had verlaten wilde 
hij wel ‘iets’ doen voor de HVV. Enige tijd later vroeg Ted hem of hij voorzitter wilde 
worden. Bert stemde toe en heeft inmiddels al een aantal bestuursvergaderingen op 
de achtergrond meegedraaid, maar het werd al snel meer op de voorgrond. 

	 Met de Commissie Stad & Monument was er deze week een tweede goed gesprek. 
Bert is met Mark Bekink de stad doorgefietst om historische monumenten te 
bekijken.  

	 We gaan met het bestuur door op de ingeslagen weg: samen met u, de leden het 
historisch erfgoed van Vlaardingen beschermen. Op een goed jaar als HVV! 

	 Vice-voorzitter Han van Elk blikt terug op de bestuurstijd van de scheidende 
bestuursleden. In 2017 traden Ted, Michel en Tineke toe als bestuurslid. Later dat 
jaar al werd Ted voorzitter. Er was wel een kennisverlies met het afscheid van Wout 
Breems en een paar jaar later bij het vertrek van Eric van Rongen.  

	 In 2020 (coronatijd) konden we de Waag betrekken. Ted Hartman, Michel Caree en 
Tineke van der Hoek waren in 2020 aan herbenoeming toe, maar we waren het zicht 
op de herbenoemingen even kwijt en hebben toen een nieuw schema van aftreden 
gemaakt. 

	 Michel Caree volgde Eric van Rongen in 2021na 27(!) jaar op als hoofdredacteur van 
het Tijd-Schrift. Vanwege zijn verhuizing naar het oosten van het land nam Eric in 
2022 na 33(!)  jaar ook afscheid als bestuurslid. Dat was een flinke aderlating, maar 
de vereniging is die tijd doorgekomen en iedereen in het bestuur heeft zijn plek weer 
gevonden. Han van Elk heeft het volste vertrouwen in de toekomst, ook door de 
versterkte contacten met de zusterverenigingen in Maassluis en Schiedam. Hij 
bedankt de scheidende bestuursleden voor hun inspanning in de afgelopen jaren.  

	 Michel Carree, de stille kracht op de achtergrond, treedt dit jaar ook af als 
bestuurslid, maar is gelukkig bereid zijn taak in de redactie nog even voort te zetten. 
Veel dank voor je inzet en betrokkenheid! 

	 Han van Elk, het geweten van de vereniging, stopt in 2025. Naast een nieuwe 
voorzitter zijn er nog twee nieuwe bestuursleden om de continuïteit in de vereniging 
te garanderen. 

	 Chiel Harte doet al vrijwilligerswerk en is een rasechte Vlaardinger. Hij kent Bert van 
de voormalige Omroep Vlaardingen. Hij werkt bij het UWV en gaat per augustus met 
pensioen. De meerdere vrije tijd wil hij o.a. besteden aan een bestuursfunctie bij de 
HVV. 



	 Marcel Sloot is 58 jaar en historicus, maar heeft nooit als zodanig gewerkt. Hij werkt 
inmiddels alweer 10 jaar als adviseur bij het CROW, kennisinstituut grond- en 
waterbouw. Hij helpt ons nu al in de Waag en wil graag in ons bestuur plaatsnemen. 

	 Chiel en Marcel worden door de aanwezigen met applaus verwelkomt in het bestuur. 
	 Door een fout in de communicatie zijn er geen bloemen en cadeaus voor de 

aftredende bestuursleden. Dit gaat het bestuur op een later moment uiteraard 
rechtzetten! 

	 	  
10.	 Rondvraag


Arie Ouwendijk 
Vroeger hadden we altijd een busrit in juni. Daar is een eind aan gekomen door de 
hoge kosten van de busvervoer. Was toch wel erg leuk. 
Suggestie om deze traditie in ere te herstellen, maar dan middels een uitwisseling 
met onze zusterverenigingen. Dat kan met eigen vervoer. De eerste zaterdag van juni 
zouden bijvoorbeeld de zustervereniging in Schiedam kunnen bezoeken, en zij 
komen dan volgend jaar naar Vlaardingen. Een interessant idde, nemen we mee naar 
de volgende bestuursvregadering. 
Lid 
Er wordt 27 maart officieel afscheid genomen van de  mijnenveger Vlaardingen. I de 
HVV daar bij? Helaas kan niemand van het bestuur bij dit afscheid aanwezig te zijn. 
Guus de Ruiter	  
Hij stelt voor de burgemeester beschermheer te maken. Je schept daarmee veel 
meer binding met de vereniging dan bij een lidmaatschap. Bert gaan e.e.a. sonderen. 
Bert van Nieuwkerk 
Twee jaar geleden ben ik met Ted op bezoek geweest bij de Stichting Nieuwe Haven. 
Zij maken zich zorgen over de nieuwbouw en de huidige staat van sommige panden, 
Bert van Nieuwkerk en Mark Bekink zijn langs deze panden gefietst. Mark Bekink wil 
wel gesprekspartner zijn namens de HVV. Mogelijk zijn er ook andere leden die hier 
aan willen deelnemen? Graag even melden bij Bert. 
Jan Anderson 
Is de HVV bekend met Vlaardingen Partners, het is een club die Vlaardingen gaat 
promoten. Is de HVV uitgenodigd? Nee. Jan neemt contact op met Menno de Mol 
de directeur-bestuurder. Wij zijn wel lid van het MKB. Deze clubs geven een mooie 
verbreding van ons netwerk. 
Jos ?? 
Het ‘Straatnamen boek’? Het is een slepende kwestie waar Ted het niet over wil 
hebben. Het zou een onbetaalbare publicatie worden. Zijn er alternatieve manieren 
om het toch te publiceren? 

11.	 Sluiting.

	 Om 21:13 uur sluit Ted het ALV-gedeelte van de vergadering af onder dankzegging 

voor ieders inbreng. 
  
  
Na de pauze namen Tineke van der Hoek en Ernst Lohmann ons mee op een mooi fototocht 
over de oude Van Hogendorplaan. 

https://www.vlaardingenpartners.nl

